
 

Referat fra bestyrelsesmødet 

Torsdag, den 21. maj 2015 kl. 18:00 i klubhuset 

1. Tilføjelser til dagsordenen 

2. Godkendelse og underskrift af referat fra sidste møde 

3. Meddelelse fra formanden 

 HSC´s tider i svømmehallen fortsætter uændrede i næste sæson. 

4. Næstformanden 

 Hjertestarter opsættes umiddelbart efter pinse. Placering under 
 halvtaget ved betalingsautomaten. 

 Kommunen foranlediger, efter aftale,  at skaden på asfalten udbedres.  

5. Kasserer 

 Klubbens økonomi følger pænt budgettet. 

6. Sekretær 

 3 kommende mødedatoer:    24/6  -  26/8  -  24/9. 

7. Medlemsforhold 

Status og beretning fra udvalgene: 

8. Ungdomsudvalg 

 HotDogCup er afviklet - konceptet vil blive taget op til revurdering. 

 Skolesejlads med 6. klasser afviklet med 90 deltagere og betegnes som 
 en absolut succes. 

 Den nyindkøbte gummibåd lever fuldt ud op til forventningerne. 

9. Broudvalg  

 Færdigmontering  af de nyslåede pæle sker 

  inden for de nærmeste dage. 



 Der må påregnes udskiftning af flere gamle pæle i nærmeste fremtid. 

10. Pladsudvalg 

 Ekstra 800 l  container til vestlige del af pladsen bestilt. 

 Der er igen forsvundet en bagagevogn fra pladsen 

 Ang. både der ikke er kommet i vandet efter sidste søsætningsdag - ejer 
 kontaktes for en aftale.  

Søsætningsperioden næste år flyttes 1 uge så man starter 2. weekend i 
april . 

 Iflg. bro/kran og pladsregulativet §4 stk.5 -  skal der altid være 2 mand på 
 jorden, der har fat i båden ved kranmanøvrer. 

 Vedr. hundeefterladenskaber - hundens ejer har naturligvis selv 
 "hundepose" med. 

 En del medlemmer mangler stadig at forsyne vogn/stativ/mast med 
 navn og tlf. nr. og båd med navn og hjemhavn 

HSC’s medlemmer opfordres til,  endnu engang,  at gennemlæse 
klubbens vedtægter og regulativ for Broer, Kraner og Vinterplads ,  og 
at rette sig efter dem !  HUSK AT VI ER FÆLLES OM SEJLKLUBBEN 
   

(benyt hjemmesiden) 

11. Sejludvalg 

 Pinsetræffet på Årø er på plads 

12. Eventuelt 

 

Asger Sorgenfri 

Sekretær 

 

 

 


